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Protokół Nr 3/2015 
ze wspólnego  posiedzenia wszystkich stałych komisji 

 Rady Gminy Ryjewo  z  dnia 17 lutego 2015 roku  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli ponadto: 

1. Pan Sławomir Słupczyński       - Wójt Gminy Ryjewo 

2. Pani Dorota Cipkowska          - Zastępca Wójta Gminy Ryjewo 

3. Pani Małgorzata Zdunek          - Skarbnik Gminy 

4. Pani Małgorzata Kubic             - Sekretarz Gminy 

5. Pani Dorota Czerkies                - Kierownik Referatu Organizacyjnego  

 

Zebrani postanowili, iż posiedzenie poprowadzi Przewodnicząca Komisji ds. budżetu Radna 

Barbara Wolak, która powitała zebranych na posiedzeniu oraz przedstawiła tematykę obrad. 

 

Tematyka posiedzenia: 

 

1. Rozpatrzenie projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

2. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad.1. Rozpatrzenie projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

 

- Projekt uchwały w sprawie poboru od osób fizycznych podatku rolnego, podatku leśnego                   

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso przedstawił Wójt Gminy, który poinformował, iż z uwagi na fakt, iż 

dwóch Sołtysów pełni również funkcję Radnego, z którymi zgodnie z art. 24d. ustawy o 

samorządzie gminnym, Wójt nie może powierzyć wykonywania pracy na podstawie umowy 

cywilnoprawnej, należy wyznaczyć inne osoby, które  zajmować się będą inkasem podatków. 

Proponuje się, by zgodnie z wcześniejszą praktyką powierzyć to zadanie współmałżonkom 

Sołtysów.    

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

  

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Ryjewo 

środków stanowiących fundusz sołecki przedstawił Wójt Gminy, który poinformował, że 

dzięki nowelizacji ustawy Rada nie będzie miała już obowiązku corocznego podejmowania 

uchwały o wyodrębnieniu środków funduszu. Od tego roku uchwała obowiązywać będzie do 

czasu, gdy Rada zdecyduje zrezygnować z wyodrębniana tych środków i uchwałę tę uchyli.   

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały w sprawie zasad otrzymywania i wysokości zryczałtowanej miesięcznej 

diety przysługującej sołtysom Gminy Ryjewo z tytułu udziału we wszystkich czynnościach 

związanych z pracą na rzecz Rady Gminy Ryjewo przedstawił Wójt Gminy, który 

poinformował, iż proponuje się podwyższyć diety sołtysów o 20% w porównaniu do kwoty 

ustalonej poprzednią uchwałą w 2010 roku. Wójt wnioskowałby podobnie jak w przypadku 

diet Radnych ustalić tą kwotę na okres  trwania całej kadencji Sołtysów.  
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Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały w sprawie  określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 

bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części przedstawił Wójt Gminy, który 

poinformował, iż Rada ma obowiązek określenia w drodze uchwały wymagań, jakie powinien 

spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie takiego zezwolenia. Wymogi te 

podyktowane są przepisami ustawy o ochronie zwierząt jak również wymogami lekarza 

weterynarii.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ryjewo do wspólnego przygotowania                      

i opracowania Lokalnej Strategii Rozwoju na obszarze Powiślańskiej Lokalnej Grupy 

Działania w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2014 – 2020 przedstawił Wójt 

Gminy, który poinformował, że z uwagi na nowy okres programowania  na lata 2014 -2020 

należy przygotować nową strategię, w której zawarte będą cele, na jakie, zarówno samorządy 

jak i mieszkańcy będą mogli składać wnioski o dofinansowanie różnego rodzaju 

przedsięwzięć.   

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwał. 

 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/162/08 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 

maja 2008 roku w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Ryjewo                        

do stowarzyszenia Powiślańska Lokalna Grupa Działania, przedstawił Wójt Gminy, który 

poinformował, iż wysokość składki wyniesie rocznie ok. 7 tyś. złotych. Dzięki członkostwu w 

PLGD zarówno samorząd, jak i mieszkańcy mogą pozyskiwać dofinansowanie na realizację 

inwestycji.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwał. 

 

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Ryjewo oraz planów pracy 

komisji stałych Rady Gminy Ryjewo na 2015 rok przedstawił Przewodniczący Rady, który 

poinformował, iż jest to ramowy plan i zawsze w przypadku wystąpienia konieczności 

wprowadzenia na posiedzenia dodatkowego tematu będzie taka możliwość.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwał. 

 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/8/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia                   

05 grudnia 2014 r. w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych 

przedstawił Wójt Gminy, który poinformował, iż podobnie jak to miało miejsce przy 

samochodach ciężarowych również w przypadku przyczep i naczep zastępujemy wyrazy „trzy 

osie” wyrazami „trzy osie i więcej”, co daje nam możliwość opodatkowania przyczep i 

naczep o większej liczbie osi niż trzy.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwał. 

 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia                       

29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015 przedstawiła 
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Skarbnik Gminy, która poinformowała, iż Regionalna Izba Obrachunkowa zakwestionowała 

fakt wprowadzenia do budżetu środków  w kwocie 600.000,00 zł z dotacji otrzymanej z 

państwowego funduszu celowego na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji 

polegającej na budowie  budynku dla warsztatów terapii zajęciowej. To zadanie powinno być 

realizowane pozabudżetowo na odrębnym rachunku bankowym. Dodatkowe zmiany dotyczą: 

- zwiększenia o 53 tyś. zł dochodów w związku z odzyskiwaniem podatku VAT od inwestycji 

wodno - kanalizacyjnych; 

- zwiększenia o 17 tyś. zł dochodów z przeznaczeniem na plan gospodarki niskoemisyjnej; 

- zwiększenia o 400 tyś. zł wydatków z przeznaczeniem na przygotowanie planu modernizacji 

oczyszczalni ścieków. 

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwał. 

 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia                   

29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ryjewo 

na lata 2015 – 2024 przedstawiła Skarbnik Gminy, która poinformowała, iż wprowadzone 

wcześniej omawianą uchwałą zmiany w dochodach i wydatkach  spowodowały zmieniły  

kwoty długu w poszczególnych latach prognozy finansowej wymuszając tym samym podjęcie 

tej uchwały.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwał. 

 

Ad.2. Sprawy bieżące. 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Zgodnie z ustawą Wójt Gminy Ryjewo zobowiązany jest do 

corocznego przedstawienia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostki 

samorządu terytorialnego. Zgodnie z załączonym sprawozdaniem z uwagi na nieosiągnięcie 

wskaźnika wynagrodzenia określonego w art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela  wypłacono ogółem 

18 nauczycielom, (5 nauczycieli stażystów, 13 nauczycieli mianowanych) dodatkowe 

wynagrodzenia w łącznej kwocie 5.131,64 zł.    

 

- Radni nie wnieśli uwag i pytań do sprawozdania.  

 

Pan Sławomir Słupczyński: Z uwagi na konieczność przejęcia działki należącej do Lasów 

Państwowych a stanowiącej ul. Leśną, bardzo możliwe, że na sesję wprowadzimy projekt 

uchwały dotyczący przejęcia tej działki.  

 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca podziękowała wszystkim za 

udział w spotkaniu i zamknęła posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Barbara Wolak 

Bernadeta Łukaszewska 

Roman Szaflik 
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